







Automatic Compress Packaging Machine 全自动压缩包装机

GOA-P-F-1-800×10-HM-US-AE-1P220

Features

- It integrates feeding, compression sealing, and the operation is simple and convenient.
- The packaging space is reduced by compressing the fluffy articles. Volume is reduced but the appearance of the articles is flat, which plays the role of moisture proof and dust-proof and reduces the storage and transportation cost.
- Circulating water cooling at the hot seal to ensure the sealing quality.
- The sealing temperature can be adjusted arbitrarily according to the thickness of different plastic bags.
- It can be connected with the conveyor belt on the assembly line to achieve automatic production.

GOA-P-F-1-800×10-HM-US-AE-1P220

机器特性

- 集送料、压缩、封口于一体,操作简单方便;
- 通过将蓬松物品压缩达到缩小包装空间,减小体积但不改变 物品外形平整,起到防潮防尘,降低储藏及运输成本作用;
- 热封口处循环水冷, 保证封口质量;
- 根据不同胶袋厚度任意调节封口温度;
- 可与流水线上输送带连接使用, 达到自动化生产。

Application

It is suitable for the compression packaging of various fluffy materials in plastic bags, such as bedding, pillow, cushion and sponge, etc.

适用范围

适用于不同厚度胶袋包装的各种被褥、枕头、靠垫、海绵等蓬 松物的压缩包装。



Parameters 机器参数

Output 产量	6-8 pcs / min	Air Pressure 气压	0.6-0.8Mpa
Working Area 工作面积	800×1000mm (Customizable可定制)	Power 功率	2.2kW
Sealing Length 封口长度	≤800mm (Customizable可定制)	Space 占地尺寸	4000×1250×1530mm
Pressing Plate Stroke 压板总行程	400mm	Net Weight 净重	800kg
Plate Stroke Adjusting 压板调节	Manual Adjusting手动调整	Packing Size 包装尺寸	1 720×1330×21 50mm
Voltage 电压	AC 220V 50Hz	Gross Weight 毛重	900kg